
   
 
Inkluderingsarbetet 2023 

JärvsöRådet och inkluderingsgruppen ska se �ll at olika forum för inkludering finns.  

Digitala möten och Bygdecafé 

Inkluderingsgruppen har samordnat bygdecaféer, informerat vid skidli�en och planerar at informera 
på julmarknad i Järvsö. I samarbete med Rotary hålls digitala informa�onsmöten. Digitala möten och 
Bygdecafé redovisas separat. 

Informa�onsmöten Byamöten 

Peter Berglund har som representant för JärvsöRådet deltagit i Informa�ons-/byamöten i Åsbo, 
Rödmyra byalag och hos Södra Järvsö byalag. 

Vi vill uppmana olika byaråd/föreningar som önskar få liknande informa�on under våren at kontakta 
JärvsöRådet. Vi försöker i så fall komma även �ll er by och informera. 

Fokus på ungdomar 

JärvsöRådet och inkluderingsgruppen har, med fokus på ungdomar, startat et nära samarbete med 
Järvsö skola, Järvsögymnasiet och Slote Gymnasiet.  

Vi deltog i en debat kring hållbarhet som ordnades av klass 9 i Järvsö skola i maj.  

Vi bjöd in 5 ungdomar från Järvsögymnasiet at delta i Järvsö Sustainable Tourism Summit 2023.  

Fokus på skolan 

För några år sedan togs et beslut i fullmäk�ge om renovering av skolor i kommunen, och nu står 
Järvsö skola på tur.  

JärvsöRådet jobbar ak�vt för at en ny skola skall byggas mellan Trygghetsboendet och Strandvallen. 
Nästa steg är en förstudie. En möjlig finansiering är at området där skolan finns idag utvecklas för 
bostäder och företagslokaler. 

Marie Frost, Olle Fack och Marie Ekenberg har visat en presenta�on för Henrik Estander, Pernilla 
Färlin, Lena Swan, Linda Ma�la, Carin Bryngelsson och Anders Beigler. Målet med deta är at få �ll 
en förstudie där man �tar på kostnad och fördelar at bygga ny skola kontra renovera/ bygga ut 
nuvarande Järvsö Skola. Presenta�onen ”Et kunskapshus för fram�den” bifogas. 

Informa�on f a från föreningar i ICA-skåpet. 

 


